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Actiepartij 
Vragen mbt de versnippering van de oude kastanjeboom aan de Kleine Houtweg: 
 
1. Is gemeente Haarlem ermee bekend dat deze gekapte boom in de houtversnipperaar is 
verdwenen? 
2. Klopt het dat deze boom, een kastanje, valt in de duurzaamheidsklasse 2 en daarmee kan worden 
gekwalificeerd als Europees hardhout? 
3. Waarom is deze boom niet aangeboden aan Haarlems Hout tbv de vervaardiging van houten 
produkten? 
4. Wat kan het college doen om te voorkomen dat dit weer gebeurt? 
 
 
HvH 
De oorlog die momenteel wordt gevoerd in Oekraïne raakt ons en alle Haarlemmers tot in het diepst 
van onze vezels. En hoewel de machteloosheid groot is, komt een groot aantal Haarlemmers in actie 
voor de inwoners van Oekraïne. Ons bereiken echter signalen dat een groot aantal Haarlemmers 
graag meer doet. Zeker wanneer opvang aan de orde is als Oekraïners de oorlog willen ontvluchten. 
Het Kabinet heeft aangekondigd ruimhartig te zullen zijn waar het deze opvang betreft. Een groot 
aantal Haarlemmers wil hetzelfde en is bereid hun huis voor hen open te stellen.  
  
Hart voor Haarlem vraagt het College een Haarlems Oekraïne Fonds in te stellen t.b.v. eventuele 
opstartkosten die Haarlemmers moeten maken bij het openstellen van hun woning voor opvang van 
deze groep. 
Is de gemeente bereid om op de kortst mogelijke termijn te komen tot een Haarlems Oekraïne 
Fonds,  gedekt uit de Algemene Reserve, om te voorzien in een gelimiteerde opstartbijdrage waarop 
Haarlemmers een beroep kunnen doen bij het openstellen van hun huis voor de opvang van 
vluchtelingen uit Oekraïne? 
  
CU 
Samenwerking milieupleinen over gemeentegrens  heen 
Inwoners van de voormalige gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude kunnen voor hun grof 
huishoudelijk afval nog steeds terecht in Haarlem. En dat is een goede zaak want anders zouden ze 
vele kilometers moeten omrijden. Maar hoe zit het met Haarlemmers die op enige afstand van het 
Haarlemse Milieuplein wonen? Zo moeten inwoners uit het Haarlemse Ramplaankwartier nu ruim 5 
kilometer rijden voor het Milieuplein in de Waarderpolder. Het Milieuplein van buurgemeente 
Bloemendaal is letterlijk om de hoek. Is het college bereid in overleg te gaan met de gemeente 
Bloemendaal om te zorgen dat Haarlemmers daar ook terecht kunnen met hun grof huishoudelijk 
afval?  
 
SP 
Er komen signalen binnen dat er vluchtelingen uit Oekraïne zich nu melden bij de gemeente, maar 
dat er niks voor hen is geregeld. 
Is het college bereid zsm te zorgen voor een loket en opvang? 
Als het college niet voor opvang kan zorgen, kan het dan tenminste actief faciliteren in het regelen en 
vervoer naar opvang? 
 
Trots Hlm  
Wij krijgen berichten door dat mensen op boten in het Spaarne geronseld worden, om voor 50 euro 
per dag te werken. Is het college hiervan op de hoogte en kan hier hierop gehandhaafd worden ? 
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Actiepartij 
AT5 berichtte onlangs dat Waternet na een jaar op afstand bedienen van bruggen en sluizen weer 
terugschakelt naar bediening op lokatie. 
 
https://www.at5.nl/artikelen/213890/waternet-gaat-brugwachters-weer-ter-plaatse-inzetten 
 
- Is het college bekend met de problemen met het via camera beelden openen van deze bruggen? 
- Wat gaat het college doen om soortgelijke problemen en bijkomende kosten in Haarlem te 
vermijden? 
 
HvH  
Hart voor Haarlem heeft nog een paar vragen nav de oorlog in de Oekraïne onder het motto wie 
vrede wil bereidt zich voor op een oorlog. 
Volgens mijn informatie beschikt Haarlem eo over 5 grote bunkers, berekend op een Nucleaire 
aanval. 
-Is het college daarvan op de hoogte?  
-Is er overleg met de provincie/ Rijk over eventueel gebruik en capaciteit van deze schuilkelders? 
- Kunnen we een inventarisatie verwachten van andere mogelijkheden, bijvoorbeeld parkeergarages, 
om te schuilen? 
-Is er een communicatieplan in voorbereiding? 
 
CU 
Opvang vluchtelingen Oekraïne 
Deze week is de nationale crisisstructuur geactiveerd. De veiligheidsregio’s moeten 2.000 Oekraïners 
gaan opvangen, dit kan in officiële opvanglocaties (vakantieparken, hotels) of bij een gastgezin. De 
ChristenUnie vindt net zoals geloof ik alle andere fracties dat Haarlem vluchtelingen uit Oekraïne 
ruimhartig moet opvangen. Het college heeft aangekondigd te zoeken naar opvangplekken en hoopt 
hier volgende week de raad over nader te informeren. De ChristenUnie zou graag willen weten of de 
gemeente ook samenwerkt met organisaties als Takecarebnb die opvang bij mensen thuis 
ondersteund. Gaat de gemeente er ook voor zorgen dat Haarlemmers die gasten in huis nemen niet 
meer gemeentelijke heffingen moeten gaan betalen, bijvoorbeeld voor de afvalstoffenheffing? 
  
 
Trots Hlm 
Alle nieuw bouw woningen wil dit college deel auto’s. Hoe verloopt dit proces ? 
 
Actiepartij 
Vragen n.a.v. "Rapport voor vier jaar Duurzaam Doen": 

1. Kan het college zich vinden in de algemene strekking van de rapportage en de beoordeling van de 
diverse thema's uit het coalitieakkoord? 
2. Welke verbeterpunten (extra inzet) acht het college noodzakelijk teneinde niet of slechts deels 
geformuleerde ambities (actiepunten) alsnog te realiseren? 

- Wij zouden het op prijs stellen wanneer alle portefeuillehouders individueel terugblikken op de 
vraag: 

3. Hoe kijkt u terug op de realisatie van uw persoonlijke ambities waarmee u vier jaar geleden 
aantrad teneinde uitvoering te geven aan het coalitieakkoord? 
4. In hoeverre komt de beoordeling in dit rapport overeen met de realisatie van uw persoonlijke 
ambities in de afgelopen vier jaar? 

 

https://www.at5.nl/artikelen/213890/waternet-gaat-brugwachters-weer-ter-plaatse-inzetten
https://www.actiepartij.nl/onze-actiepunten/extra-informatie


Vragenuur 10 maart 2022 

3 
 

CU 
Klopt het dat er recent een aanbesteding is geweest door Spaarnelanden voor de beveiliging van de 
fietsenstallingen waarbij de prijs voor 40% telde en er geen waarde was voor Social return on 
investment? Klopt het dat deze aanbesteding is mislukt omdat de winnaar geen beveiligingsbedrijf 
was? Is het college bereid met Spaarnelanden overeen te komen dat de nieuwe aanbesteding wel de 
waarde SROI zwaar zal laten meewegen? 
 

Trots Hlm 
Het verzoek van de toneelschuur is om met 10% uit te breiden zodat zij een beter verdienmidek 
kunnen maken en beter zelf hun broek op kunnen houden en daardoor in de toekomst minder bij de 
gemeente langs te hoeven komen voor subsidie. 
Dit nadat het college de komst van de filmkoepel in de koepel heeft toegestaan  en dit toch tot 
concurrentie met de filmschuur heeft geleid ( wat logisch gezien ook te verwachten was). 
 
Hoe ziet het college dit 
En is haar voorkeur om de filmschuur meer subsidie te gaan geven of toe te staan uit te breiden 
zodat zij zelf beter haar broek kan ophouden. 
Als het college voor het eerste kiest hoeveel extra subsidie wil zij dan geven, als zij voor t laatste kiest 
wanneer kan er dan gestart worden met de verbouwing en uitbreiding? 
 

Actiepartij 
Woonoproer: 
Op 27 februari vond er een Woonoproer plaats. De Burgemeester besloot tot het verbieden van de 
tocht van het Reinaldapark naar de Grote Markt. Een zeer groot deel van Haarlem Oost en het 
complete centrum en Reinaldapark werden tot veiligheidsrisicogebied aangewezen tussen 13 uur en 
20 uur. Daarnaast werden de demonstranten preventief gefouilleerd.  
 
- Waren deze maatregelen achteraf gezien passend? 
- Bent u bereid om met de organisatoren van het woonoproer in overleg te gaan om meer inzicht te 
krijgen in de wederzijdse motieven? 

 

 

 


